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Vragen van de leden Bashir en Van Raak (beiden SP) aan de Ministers voor 
Wonen en Rijksdienst en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over 
het bericht dat er ruim zes ton is betaald aan een ex-topman van een 
woningcorporatie (ingezonden 18 december 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Ruim zes ton voor ex-topman woningcorpo-
ratie»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat hier sprake is van een schijnconstructie, namelijk het 
aanstellen van een voormalige «topman» als adviseur, en dat dit het belang 
van de huurders schaadt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit soort beloningen voor advieswerk buitensporig zijn, 
helemaal omdat het wordt betaald door geld van huurders? 

Vraag 4
Gaat u ook dit soort schijnconstructies aanpakken met de uitbreiding van de 
WNT? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om te inventariseren welke schijnconstructies er nog meer zijn 
bij woningcorporaties? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wanneer kan de Kamer de voorstellen verwachten over deze uitbreiding, nu 
ook de evaluatie van de Wet Normering Topinkomens (WNT) naar de Kamer 
is gestuurd?

1 http://www.rtlz.nl/algemeen/binnenland/ruim-6-ton-voor-ex-topman-woningcorporatie
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